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Van het bestuur 

Het zijn interessante tijden in de politiek. Drie verkiezingen in korte tijd, waarvan de gevolgen nog 
nadreunen. En een serie van belangrijke vraagstukken die aandacht vragen: klimaat, energie, Europese 
Unie, Brexit, asielzoekers, pensioenen, sociale zekerheid, enzovoort. In onze huidige, complexe 
samenleving wordt van het CDA als verbindende middenpartij veel verwacht. Het afgesloten pensioen 
akkoord toont aan dat we in Nederland in staat zijn complexe problemen gezamenlijk op te lossen. 

De gemeenteraadsverkiezingen van 21 maart 2018 liggen al weer enige tijd achter ons. Na een succesvolle 
bestuursperiode met Arnold de Leeuw als uitstekende CDA wethouder en een actieve 
verkiezingscampagne, sloegen de Krimpense kiezers toch een andere richting in. Met als resultaat een 
volledig ander college van B&W, waarin voor het eerst de Christelijke partijen niet meer zijn 
vertegenwoordigd. Op dit moment is dit college nog bezig een herkenbare koers uit te zetten. De kiezers 
zullen de nieuwe bestuurders beoordelen op hun daden.  

De enige verkiezingen die er echt toe doen, zijn de volgende verkiezingen (aldus VVD coryfee Wiegel). 
Daarom kijken wij als CDA Krimpen aan den IJssel vooruit naar 2022. We hielden na de 
gemeenteraadsverkiezingen een onderzoek onder Krimpense kiezers (telefonische enquête) met de vraag 
wat kiezers ervan heeft weerhouden om op het CDA te stemmen en wat we in hun ogen beter moeten doen. 
Hierbij hebben we ons vooral gericht op de “doelgroep” van het CDA: kiezers die vanwege kerk, familie, 
school, etc. op het CDA zouden kunnen stemmen. Het goede nieuws is dat van de kiezers uit deze groep 
die deze keer niet CDA heeft gestemd 63% (dus bijna twee-derde) het CDA wel heeft overwogen. Het moet 
mogelijk zijn om een flink aantal van deze kiezers de volgende keer wel op het CDA te laten stemmen. 
Redenen om niet op het CDA te stemmen, waren dingen zoals gebrek aan zichtbaarheid/uitstraling en 
onvoldoende herkenbare personen op de lijst. Verder zag men graag een duidelijker betrokkenheid bij 
zaken die in Krimpen spelen. Misschien zijn we als CDA soms te bescheiden en lopen partijen die van alles 
alleen maar roepen met de kiezers weg. 

We hebben het CDA Team 2018-2022 gevormd. Dit bestaat uit de personen van de eerste vijf plaatsen van 
de gemeenteraadslijst (Arnold de Leeuw, Gerrit Jan Miedema, Cisca Snel, Fred Slappendel, Renée Stigter) 
en het bestuur (Peter Waaijer, Berend Wierenga). 
Er is een groot aantal onderwerpen die voor de burgers van Krimpen aan den IJssel van belang zijn: 
ouderenbeleid, gezondheidszorg, jeugdbeleid, ruimtelijk ordening, wonen, mobiliteit, de ontwikkeling van 
de Krimpenerwaard, het Krimpense bedrijfsleven, etc.



Als CDA willen we voor een aantal van deze issues oplossingen voorstellen die goed zijn voor de 
Krimpense burgers en waarmee we kiezers kunnen winnen. 
Wij roepen daarbij ook de hulp in van CDA-leden met specifieke deskundigheid op bepaalde gebieden. 
Als u denkt dat u kunt helpen, schroom niet om met ons contact op te nemen. Suggesties zijn zeer 
welkom. 

Wij gaan ook vrijwilligers/stagiaires werven om ons te helpen bij het inventariseren van de behoeften van 
diverse groepen in Krimpen en ons te ondersteunen bij het versterken van de dialoog met de Krimpense 
samenleving (zie de oproep elders in deze nieuwsbrief). Dit biedt interessante mogelijkheden voor 
scholieren of studenten. Als u mogelijke gegadigden kent in uw omgeving (bijvoorbeeld kinderen, 
kleinkinderen, of buurkinderen), maak ze hierop attent. 

Op 20 maart van dit jaar waren de verkiezingen voor de Provinciale Staten. Hierbij werd duidelijk dat wij 
in een gebied wonen met veel aanhang van Forum en leefbaren. Dit heeft het CDA stemmen gekost. Hoe 
dichter bij Rotterdam, hoe slechter het resultaat voor het CDA: Krimpenerwaard 9.2%; Krimpen aan den 
IJssel 6.4%; Capelle aan den IJssel 5.3% en Rotterdam 4.1%. We hoeven niet rouwig te zijn dat de eerste 
poging voor een provinciaal bestuur met Forum, VVD en CDA niet is gelukt. Bij het gedachtengoed van 
Forum heeft het CDA niets te zoeken. Hopelijk gaat de huidige poging voor een brede coalitie wel lukken.   

Op 23 mei, ten slotte, waren de verkiezingen voor het Europees Parlement. De opkomst in Krimpen aan 
den IJssel was 49% en het CDA kreeg 8.4% van de uitgebrachte stemmen. De Europese Unie is vaak een 
gemakkelijke schietschijf wanneer in Nederland de burgers ergens over klagen, ook vaak misbruikt door 
politici. Maar meer en meer wordt duidelijk hoe belangrijk de EU is, voor onze welvaart en veiligheid en 
voor het aanpakken van problemen zoals migratie en milieu. Natuurlijk zijn er knelpunten, maar het is een 
enorme prestatie van onze Europese politici dat men een zo ingewikkeld geheel van 28 (27) landen bij 
elkaar houdt en steeds weer oplossingen vindt voor de vraagstukken die zich voordoen. Het is belangrijk 
dat het CDA volop blijft inzetten op versterking van de Europese Unie.  

Het CDA zit weer in het Nederlandse kabinet en wel met vier uitstekende ministers. Buma heeft uitstekend 
werk gedaan in een moeilijke tijd. Hij is nu afgelost en binnenkort krijgen we een nieuw gezicht als 
landelijk politiek leider. Dit alles kan een gunstige uitwerking hebben op het CDA-sentiment in het land. 
Het kan ook een steun in de rug betekenen voor het CDA in Krimpen aan den IJssel.  
De vooruitzichten voor het CDA zijn uitstekend. Dank aan allen die de partij steunen.  
  
Het Bestuur van het CDA Krimpen aan den IJssel, 
Peter Waaijer, voorzitter 
Berend Wierenga, vice-voorzitter 



CDA zoekt vrijwilligers/stagiaires  
Wij zijn op zoek naar enthousiaste vrijwilligers/stagiaires (15-35 jaar) die gedurende een bepaalde periode 
(minimaal 6 maanden) onze vereniging willen ondersteunen. 

Wellicht kent u jongeren in uw omgeving die hier interesse in hebben. Denk hierbij ook aan scholieren/
studenten die binnenkort stageverplichtingen hebben. Breng dan via onderstaande link naar de website de 
vacature onder de aandacht. Hier staan ook contactgegevens vermeld voor nadere informatie. 

https://www.cda.nl/zuid-holland/krimpen-aan-den-ijssel/actueel/nieuws/cda-krimpen-aan-den-ijssel-zoekt-
vrijwilligersstagiaires/  

Alvast bedankt hiervoor. 

Het Campagneteam 

Van de fractie 
Algemene Beschouwingen 2019 

Ook dit jaar eindigde het gemeenteraad seizoen weer met de Algemene Beschouwingen op basis van de zo 
genoemde kadernota. Deze vergadering van de raad heeft altijd een tweeledig doel: het vaststellen van 
opdracht (de kaders) aan het college voor het opstellen van de begroting 2020 en daarnaast, zoals de naam 
al zegt, een meer brede beschouwing van de gemeentelijke politiek waarbij van alles aan de orde kan en 
mag komen. 

In de kadernota was een somber beeld opgenomen over de financiële situatie: een tekort van jaarlijks 
ongeveer ruim 800.000 euro. Maar tegelijk hoge ambities voor de langere termijn op het gebied van het 
sociaal domein, de klimaatadaptatie en de energietransitie. Wat echter ontbrak in de kadernota waren 
concrete voorstellen om het tekort aan te pakken. Wel werden een aantal zogenoemde aandachtsgebieden 
genoemd waar de maatregelen mogelijk plaats zouden kunnen vinden maar zonder concrete ideeën en 
financiële informatie. En dus geen basis om als raad een duidelijke opdracht aan het college mee te geven 
voor het opstellen van de begroting. Ik heb het daarom “een kadernota zonder kaders” genoemd. Het risico 
voor de raad van deze aanpak van het college (of juist het ontbreken van een aanpak) is dat we straks bij 
de begroting geconfronteerd worden met bezuinigingsmaatregelen waar we als raad nog maar weinig aan 
bij kunnen sturen. 

Als CDA hebben we daarom samen met de SGP een motie opgesteld waarin het college wordt verzocht 
eind september alsnog te komen met concrete voorstellen waaruit de raad dan ook echt een keuze kan 
maken. De motie leverde een levendig debat op waarbij de coalitiepartijen de noodzaak van het verzoek 
niet zo zagen.Maar uiteindelijk hebben alle fracties voor de motie gestemd en gaan we dus in september 
met het college in discussie over hun voorstellen. Zo kunnen we onze rol als raad, juist in deze financieel 
zware tijden, weer oppakken! 

https://www.cda.nl/zuid-holland/krimpen-aan-den-ijssel/actueel/nieuws/cda-krimpen-aan-den-ijssel-zoekt-vrijwilligersstagiaires/


Naast deze motie zijn er nog 13 andere moties en 4 amendementen ingediend waarvan er uiteindelijk 6 
moties en 2 amendementen zijn aangenomen. Twee aangenomen moties wil ik nog even expliciet 
benoemen. De CU en het CDA hebben een motie opgesteld om geld te reserveren voor het nemen van 
maatregelen om de geluidsoverlast op de N210 te beperken (waarschijnlijk een geluidsscherm). De 
omwonenden strijden hier al jaren voor en de provincie heeft eindelijk een actieplan opgesteld maar vraagt 
wel co-financiering van de gemeente. En de gemeente had deze ook min of meer toegezegd. Hoewel de 
coalitiepartijen en de wethouder het niet nodig of te vroeg vonden, stemde uiteindelijk de gehele raad 
unaniem in met dit voorstel. Een goede zaak. 

Tenslotte had Stem van Krimpen een motie opgesteld om aan te sluiten bij het landelijke actieprogramma 
“één tegen eenzaamheid”. Als CDA hebben we deze motie mede ingediend en ook deze motie is unaniem 
aangenomen.  

Alles bij elkaar, ondanks de omissies in de kadernota, een mooi resultaat van een lange vergadering. 

Arnold de Leeuw  
Raadslid

Vanuit de nieuwsbrief commissie 
“De Korf” op weg naar een gezellig winkelcentrum... 

Winkelcentrum De Korf wordt opgeknapt en daar zijn we blij mee. Hopelijk zal er stapsgewijs ook een 
einde komen aan de leegstand. Leegstand is nog steeds een probleem, ook in onze gemeente. De leegstand 
is deels te verklaren aan de huidige tijd waarin mensen steeds meer aankopen doen via internet.  
Vast staat dat een gezellig winkelcentrum met een variëteit aan winkels meer bezoekers zal trekken. Voor 
de Korf geldt dat het nog steeds jammer is dat koffie- en spijslokaal  “Jottem” een kleine 2 jaar geleden de 
winkel heeft gesloten. Veel bezoekers wisten de zaak te vinden en genoten er van een kopje koffie of een 
kleine lunch. Het zou mooi zijn als er na de verbouwing een soortgelijke lunchroom wordt geopend. 
Onze gemeente heeft maar één “kleine” babyzaak op de “Crimpenhof”. Krimpenaren gaan voor een groter 
assortiment naar babyzaken in Bergambacht of over de brug naar Capelle. Daarom zou het goed zijn om 
op de Korf een baby-en kleuterzaak (tot ca 10 jaar) te hebben. Krimpenaren en mensen uit de omgeving 
kunnen dan voor een groter assortiment ook op de Korf terecht.  
Met de uitbreiding van een lunchroom en een babyzaak zal er in ieder geval meer variëteit aan winkels 
ontstaan. Nu nog een ondernemer die zo’n zaak wil openen… 

De nieuwsbrief commissie, 
Renée, Nellie, Cisca en Kees 

Heeft u vragen of onderwerpen die u onder de aandacht wil brengen stuur dan een mail naar 
 r.stigter@kpnmail.nl leg uw vraag voor of kom langs bij één van onze bijeenkomsten om het onderwerp 
toe te lichten. U bent van harte welkom.

mailto:r.stigter@kpnmail.nl

